
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 24. marts 2017 kl. 17,00 

hos Susanne: 

Til stede : Kjeld, Susanne, Janne, Johnny og Bjarne(ref) 

 

Punkt 1.: Godkendelse af referat fra seneste møde. 

 Godkendt, ingen bemærkninger  

Punkt  2.: Økonomi: 

 Der bliver sat gang i udskiftningen af 3 døre ved franske altaner i 

41B. Det koster ca. kr. 23.000,-/stk., så det skal nok lige omkring Michael. 

Punkt 3.:  Indlæg fra varmemesteren:  

 Der bliver sat gang i udskiftning af postkasser – det bliver nogle 

mage til dem, der er opsat i 235-0 – også af praktiske grunde. 

Punkt 4.:  Indlæg fra bestyrelsen: 

 Da deer åbenbart er problemer med arbejdet på altanerne – specielt 

malerarbejdet er under al kritik og varmesterkontoret skal være bedre til at 

kontrollere udført arbejde. Der er mange ”løbere”, der er eksempler på 

malerklatter på stuegulv, maling på glas mm. – det er simpelthen ikke 

acceptabelt. Allerede udført arbejde skal kontrolleres. 

 Havelågen bør stabiliseres bedre – det er dårligt udført arbejde af 

håndværkerne. Vi havde bedt om noget mere stabilt, prisen taget i 

betragtning. 

 Varmemesteren undersøger mulighed for udskifte ”toppen” på 

gadebelysningen – alternativt priser på helt nye lamper – både foran og i 

haven. 

 Der var ønske om undersøgelse mulighed og pris på, at få lagt 

grus/sand i hundegården, for at blive fri mudder i forb. m. regn. 



 
 

Punkt 5.:Indput i forb. m. 235-1: 

 Der er sommerfest den 26. august.  

Punkt 6.: Eventuelt:  

 Er der mulighed for aktion omkring de hyppigt tilbagevendende 

problemer med tobakslugt og blokkering af dørene med gummimåtterne mm.? 

Punkt 7.: Lukket dagsorden (eventuelle beboersager) 

 Ingen bemærkninger. 

 

Næste møder: 21. juni 2017 kl. 18.00 

 

mødet sluttede ca. kl. 20, 

* 


